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Sznowny Panie Prezydencie,
Mając na uwadze publikowaną grafikę przedstawiającą niewspółmierną podwyżkę za wywóz śmieci, która winą obarcza wzrost najniższej
krajowej na przestrzeni ostatnich kilku lat ( z ok. 1600 zł do planownego ok. 2500 zł), oraz rozliczne medialne ubolewanie, że samorząd nie
będzie miał pieniędzy ze względu na obniżki podatków PIT oraz zwolnienie z podatku PIT osób do 26 roku życia i mając na uwadze, że
reprezentuje Pan Rybniczan, a jednocześnie  Platformę Obywatelską (Koalicję Obywatelską, POKO, WDR, czy jak tam zwał) mam
następujące pytania:

1. Jakie były wpływy z podatku PIT i CIT do budżetu miasta Rybnika za rok 2014, 2015 i za 2018 rok?
2. Jaki jest wpływ z PIT i CIT za 6 miesięcy 2019 roku?
3. Jakie jest Pana stanowisko co do podnoszenia najniższej krajowej do blisko 2500 zł
4. Jakie jest Pana stanowisko co do obniżki podatku PIT i CIT?
5. Jakie jest Pana stanowisko co do zwolnienia młodych ludzi (do 26 roku życia) z podatku PIT?

Za rzetelne, konkretne, krótkie i merytoryczne odpowiedzi z góry serdecznie dziękuję

Z wyrazami szacunku
Andrzej Sączek 
Radny Miasta Rybnika
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